



MINISTÈRE DES POSTES ET  
TELECOMMUNICATIONS

MINISTRY OF POSTS AND  
TELECOMMUNICATIONS

Unité de Coordination du Projet Dorsale  
à Fibre Optique d'Afrique Centrale

Central African Backbone (CAB)  
Coordination Project Unit

00000057  
COMMUNIQUE N° /C/MPT/UCP-CAB/SPM(2019) DU  
portant publication des résultats de la Demande de Propositions  
N°024/DP/PR/MINMAP/CCPM-SPI/2018 du 02 Avril 2018 pour le recrutement d'un  
consultant en vue de la réalisation d'une étude de faisabilité pour la mise en œuvre d'un  
Technopôle Digital, d'un Datacenter et d'une plateforme CSIRT (COMPUTER SECURITY  
INCIDENT RESPONSE TEAM) / SOC (SECURITY OPERATIONS CENTER) / PKI (PUBLIC  
KEY INFRASTRUCTURE) AU CAMEROUN

Le Ministre des postes et Télécommunications communique :

La Demande de Propositions « N°024/DP/PR/MINMAP/CCPM-SPI/2018 du 02 Avril 2018 pour le recrutement d'un consultant en vue de la réalisation d'une étude de faisabilité pour la mise en œuvre d'un Technopôle Digital, d'un Datacenter et d'une plateforme CSIRT (COMPUTER SECURITY INCIDENT RESPONSE TEAM) / SOC (SECURITY OPERATIONS CENTER) / PKI (PUBLIC KEY INFRASTRUCTURE) AU CAMEROUN » est déclarée infructueuse.

Par conséquent, les soumissionnaires sont informés qu'ils peuvent passer retirer leurs offres sous quinzaine auprès du Projet Central African Backbone, faute de quoi ces offres seront purement et simplement détruites.

Fait à Yaoundé le 11 DEC 2019



*[Signature]*  
Mme Libom Li Likeng  
née Mandama Minette

MINISTERE DES POSTES ET  
TELECOMMUNICATIONS

Unité de Coordination du Projet Dorsale  
à Fibre Optique d'Afrique Centrale



MINISTRY OF POSTS AND  
TELECOMMUNICATIONS

Central African Backbone (CAB)  
Coordination Project Unit

0000057

COMMUNIQUE N° / C / MPT / UCP-CAB / SPM (a) / 2019 of

publishing the results of the Request for Proposals N° 024 / DP / PR / MINMAP / CCPM-SPI / 2018 of 02 April 2018 for the recruitment of a consultant to carry out a feasibility study for the implementation of a Digital Technopole, a Datacenter and a CSIRT (COMPUTER SECURITY INCIDENT RESPONSE TEAM) / SOC (SECURITY OPERATIONS CENTER) / PKI (PUBLIC KEY INFRASTRUCTURE) Platform in

The Minister of Posts and Telecommunications communicates:

The Request for Proposals "N° 024 / DP / PR / MINMAP / CCPM-SPI / 2018 of 02 April 2018 for the recruitment of a consultant for the realization of a feasibility study for the implementation of a Technopole Digital, a Datacenter and a CSIRT (COMPUTER SECURITY INCIDENT RESPONSE TEAM) / SOC (SECURITY OPERATIONS CENTER) / PKI (PUBLIC KEY INFRASTRUCTURE) platform in CAMEROON" is declared unsuccessful.

Therefore, the bidders are informed that they can withdraw their fortnight offers from the Central African Backbone Project, otherwise these offers will be purely and simply destroyed.

YAOUNDE, the

11 DEC 2019



*Mme Libem Li Likeng*  
née *Mondoma Minette*